
 

 

         

           

 

ACTA - RESUM  DEL CONSELL DE BARRI DE BON PASTOR  

Data:  Dijous, 24 d’octubre de 2019 

Caràcter: Sessió ordinària 

Horari:                De 18:00 hores a 20:00 hores. 

Lloc:   Casal de Gent Gran del Bon Pastor 

 

Assistents: 

 

Presidenta:     Lucia Martin Gonzalez, regidora del districte de St. Andreu 

Consellers/res: 

Gerard Sentí Garcés, conseller tècnic del districte (GM BcnComú) 

Antonio Fortes, , conseller del barri ( GM PSC) 

Ruth Gabriel Zarco , (GM BcnComú ) 

Montserrat Reyes Mestre,  (GM ERC) 

Anna Satorra Sansano ( GM JuntsxCat) 

Marcos Rodríguez, (GM Ciutadans) 

Anna Garcia Escrig (GM Barcelona pel Canvi) 

Tècnics municipals : 

Maria Gas de Cid,  

Enric Serra, Director de Serveis de Llicències i Espai Públic 

Miquel Àngel Lozano, cap de projecte del Pla de Barris de Bon Pastor i Baró de Viver 

Adoración Garmón, Tècnica de barri del Bon Pastor 

Albert Martin, Tècnic de Participació del Districte 

Emma Zafón, Tècnica Comunicació del Districte 

Assisteixen representants de les següents entitats:  

• Banc del Temps del Bon Pastor 

• Penya Barcelonista  

• Associació de Veïns del Bon Pastor 

• Associació Rebost Solidari 

• Associació Fem Soroll 

• Associació Dimonis Bon Pas Foc 

• Associació Hydra 

• Associació Moteros Bon Pastor 



 

 

• Cercle Podem Bon Pastor 

• Transformat Bon Pastor 

 

Assistència total en el moment de màxima afluència: 60 

 

Ordre del dia 

1. Presentació de l’equip de govern 

2. Repàs dels temes del barri 

3. Programa d’Actuació del Districte 2020-2023 

4. Campanya de Civisme 

5. Precs i preguntes 

------------------------------------------------------------------ 

1.    Presentació de l’equip de govern per part de la regidora Lucia Martin 

 2.    Repàs dels temes del barri per part del Conseller de barri Antonio Fortes: 

         -El nou Mercat obre portes el 25 d’octubre . Activitat festiva pel barri el 16 Nov. 

         - Obres del C/ Caracas a punt de finalització 

         - Prorroga de la recollida selectiva per 6 mesos i ampliació de la zona 

        -  Espai Enric Sanchis: es treballarà amb el document que va sorgir del procés participatiu  

        - S’han posat les plaques en Celestino Boades 

           del veïnat.   

- S’està fent l’estudi dels locals municipals, la seva utilitat i el seu estat 

- Subvencions entitats, estan fent l’ingrés a aquelles que tenen la subvenció aprovada   

3. Programa d’Actuació del Districte 2020-2023 per part del conseller tècnic i el tècnic 

de Participació. 

- S’explica les propostes de comunicació que s’han realitzat (torretes i cartelleria) 

- La presidenta reforça el projecte demanant la complicitat dels veïns. 

- El conseller tècnic situa el procés. 

- El tècnic de participació explica entre d’altres que hi haurà un període de debat en el 

marc del consell de barris, que hi hauran processos de debat de diferents nivells tant 



 

 

per consensuar el diagnòstic de necessitats com de propostes per incloure en el PAD-

PAM. 

 

4. Campanya de Civisme per part de la tècnica de Comunicació i la presidenta de l’AAVV 

Bon Pastor. 

- Festa Bon Pastor Clean el dissabte 23 novembre de 10 a 14h. 

5. Precs i preguntes 

Preguntes/Comentaris/Demandes Respostes 

Civisme: 

Demanen que la administració posi 

mesures sancionadores en 

comportaments incívics. 

 

- El pipi-can que hi ha entre C/ Estadella 

amb C/ Santander s’ha fet petit.  

Hi ha persones amb gossos que utilitzen 

el parc infantil com un pipi can. 

Impotència quan avises i no hi ha intenció 

de modificació del comportament . 

 

-Hi ha queixes de Motos aparcades en les 

voreres. 

  

 

-També en comunitats de veïns sobretot 

del patronat on es donen aquests 

comportaments incívics 

 

 

S’explica que la campanya ajuda a 

prendre consciencia i després potser en 

un segon moment caldran les sancions.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Es convocarà una reunió de la direcció de 

seguretat amb el l’IMHAB per a treballar 

a aquets temes des del DSPIT i IMHAB  

Els contenidors entre C/ Sèquia 

Madriguera i Estadella  s’omplen molt. 

Demanen més contenidors 

Es pren nota 

Plaga de cucs abans de l’estiu en aquest 

entorn 

Es pren nota 

Plaga de rates a la mateixa zona Es pren nota 

Demanen que la taula de habitatge 

d’emergència social sigui més fluida. 

S’estan pensant en solucions . 

Les oficines d’habitatges donen la 

informació del lloc que tens en la llista a 

traves dels directors/res, es veritat que 

estan desbordades.  

No volen que el parterres nous del  Es pren nota 



 

 

C/ Caracas siguin un niu de escombraries i 

brutícia. 

Es queixen que hi ha camions pel barri 

que surten del Polígon i fan descarrega 

als contenidors del barri omplint-los.  

Demanen càmeres i sancions. 

Es pren nota 

Petició reiterada de la necessitat 

d’accessibilitat entre Bon Pastor i Via 

Trajana. 

El projecte executiu ja està fet. 

Demanen camins escolars al barri Es fa des de l’IMEB, les AFAs i els 

Comerciants. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


